
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 9. marts 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 483
Vil ministeren redegøre for, hvilke og hvor mange midler der siden 2011 er
blevet udbetalt til områder, der er på regeringens ghettoliste? Redegørelsen
bedes opgjort særskilt på områder/ byer og ministeren bedes samtidig rede-
gøre for, hvilken baggrund midlerne er ansøgt på, af hvem og med hvilket for-
mål.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina
Adsbøl (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. marts 2018.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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